

Dagsorden bestyrelsesmøde i Vordingborg Idrætsråd den 15.05.2023 kl. 18.00 i Golfklub

Vordingborg Idrætsråd	Dagsorden	Referat
Deltagere:	Henrik Pape (HP) Ole Madsen (OM) Lars Kleist (LK) Allan Søefeldt (AS) Ulla Røngaard, (UR) Knud Erik Petersen (KEP) Frank Larsen (FL)	Afbud Ulla
Dato, tid og sted:	Møn Golfklub 150523	
Referent:	Dagsorden bestyrelsesmøde 18-04-2023	
1. Bestyrelsesarbejdet		<p>Fra AS - Jeg har fået en henvendelse om hvad der skal til for at lave en slags fælles kalender for idrætsaktiviteter i Vordingborg og nærområde.</p> <p>F.eks at der er klovneløb 17/6. Men at det kun er ved et tilfælde at man falder over den slags opslag.</p> <p>Ville det være muligt at lave en kalender på vores hjemmeside hvor "alle" kan lave opslag om idrætsbegivenheder som er mere fælles og ikke bare klub orienteret.</p> <p>Det kunne også være Gåsetårns maraton.</p> <p>Det skal ikke være hvornår Ørslev IF holder fodbold kampe men mere at hvis der er et byløb for alle i Vordingborg, eller ulykkesforeningen der har en gåtur i skoven.</p> <p>"Alle" skal være foreninger eller lignende, ikke bare Jan og Birthe som vil en tur i skoven i weekenden.</p> <p>LK - har sat en systemudvikler på sagen - der kommer nyt</p> <p>Systemet skal laves så vi skal godkende opslag</p> <p>OM - laver et udkast til kalender via google drev</p> <p>OM prøver at lave en indtastnings robot, som kan udfylde både vores nye kalender platform og på samme tid udfylder kulturnat</p> <p>Grundet presset økonomi i kommunen er der et spareforslag om at fodboldklubberne selv skal betale for deres kridt, 65.000,- i 2023 og 144.000,- i 2024. Der drøftes om vi skal gøre noget</p>

		<p>Kunne vi lave en fundraising til fordel for idrætten i kommunen til fx. kridt til boldbaner.</p> <p>LK undersøger hvordan vi kommer i søen med et fundraiser projekt mht. facebook. HP og LK tager vores idrætspris sponsorer i ed.</p> <p>LK kontakter Kenneth Henriksen for foretræde for Vordingborg Erhverv</p> <p>Vi skal have beskrevet konditioner for kriterier - hvor vi ønsker mere fokus på drift frem for nyanskaffelser.</p> <p>HP redegjorde for sine betænkeligheder omkring økonomien i DGI huset - HP kan ikke forstå hvorledes det hele er finansieret på trods af både DGI og Kommunen udsagn. HP kan ikke se hvordan økonomien hænger sammen, idet flere foreninger benytter lokaler på andre location rundt om i kommunen - og ikke benytter DGI huset. Så HP kan ikke se hvor de ekstra penge skal komme fra. HP agter at forfølge denne sag for en forklaring og ønsker at rette fokus på et problem som kan påvirke alle foreninger i kommunen. HP vil bl.a. bringe det frem til FF rådet.</p>
1.00 Siden sidst		
1.01 Facebook og hjemmeside, Lars Kleist		<p>Alt er opdateret</p> <p>Nyhedsbrev udsendes nu til 267 modtager</p> <p>D. d. er udsendt en tak for idrætspriser til alle idrætsforeninger</p>
1.01 Kontakt til kommunen, Lars Kleist,		
1.02 Presseansvarlig, Henrik Pape, Lars Kleist		Idrætspriser har fået maksimal pressebevågenhed
1.03 DGI, Henrik Pape		
1.04 DIF, Idrætsråd, Henrik Pape		
1.05 Forenings og Fritidsråd, Henrik Pape		<p>næste møde d. 22. juni</p> <p>Efterfølgende møder er. 28. august og 28. november</p>
1.06 Styregruppen §17 stk 4,/ borger indtagelse og nærdemokrati - Frivillig fredag Lars Kleist		<p>Frivillig fredag 29. september bliver pga besparelser i kommunen et fyraftensmøde - der arbejdes med en foredrags forholder som er booket og betalt - man håber at kunne ændre tidspunkt - men denne aften bliver i meget beskåret version</p>

		LK har møde d. 16.5.23 - men har nok afbud pga. tandlægebesøg - intet nyt at tage med fra FF rådet
1.07 Foreninger, Ulla Røngaard,		
1.08 Idrætspriser, Lars Kleist & Henrik Pape	Evaluering	<p>Vi skal selv forestå powerpoint Sponsorbanner - er på månen Lyd på scenen var ikke optimal Lydfiler var ikke som aftalt Lys var ikke som aftalt Vi skal have rollup mv. retur Vi skal have en afklaring på om kommunen er med i 2024 og i hvilket omfang Vi skal have mere fokus på bedre underholdning - Pausen imellem div. indslag og underholdning var en skandale Fremadrettet skal vi se til at internet virker på aftenen.</p>
1.09 Kasserer, Ole Madsen	Resultat 2023	
1.10 Integration (seniorliv), KEP		<p>Indledende møde med Britta Berner. De tager den inaktive brochure med på senior-folkemødet. Vi begynder at dele informationer og viden.. De er ved at lave en brochure a-lá vores, og de vil tage os med i dette. .</p>
1.11 Kurser / arrangementer, Vidensdeling Lars, Ulla, Allan		<p>LK har haft Børsmose i ed - OK fra Jens Christian - Vi laver et politisk møde med oplæg af Børsmose som oplægsholder og politikker til at besvare spørgsmål - Vigtig at have en sundhedsfaglig med i panelholdet. Broen skal inviteres. DGI skal også inviteres. - UR planlægger - mødet skal ligge omkring 1. september aftenmøde</p> <p>LK - kontakter Steen Bjørn Petersen for han skal være filter på henvendelser, således VIR kun støtter idrætsrelaterede aktiviteter.</p>
2. Kommende møder / invitationer		
3. Høringssvar		
4. Generalforsamling		
5. Eventuelt		
6. Næste møde	Næste møde 15-8-22023 Allerslev	